


Vedr. fastsættelse af huslejens størrel
se for skoleinspektør Jørgen Larsens bo
lig på Kyndby-Krogstrup skole«
Kulturelt udvalg anmoder økonomiudvalget 
om at fastsætte huslejen for ovennævnte 
lejebolig på KK-skole.
Det skal oplyses, at ejendommen er total 
istandsat m.h.t« maler og snedkerarbejde 
samt VVS ved indflytningen, der fandt 
sted den 1. august 1976«

V
i.
Det danske Lejrpladsudvalg tilskriver den 
2/8-76 Jægerspris kommune, at man bør sø
ge den størst mulige ensartethed i takst
systemet vedr. priser på campingpladser.
Det er af betydning , ikte mindst af hen
syn til propagandaen i udlandet, at der 
ikke forekommer for,store afvigelser fra 
plads til plads.
Lejrpladsudvalget henstiller, at man for 
sæsonen 1977 fastsætter følgende takster:
a) Voksen pr. d ø g n ..........  kr. 9,5o

Barn - - (u 12 år) - 4,5o
De her anførte takster omfatter 3 stjerne 
de campingpladser«
Hertil kommer takster for Kulhuse Camping 
plads, som Lejrpladsudvalget ikke har be
skæftiget sig med:
a) Sæsonplads kr. 825,~
b) Gæ stervoksen - 7,~
c) Gæster - barn - 3,~
De her anførte priser er gældende for 
sæsonen 1976 og de instilles foi? sæsonen 
1977 til
a) Sæsonplads«.«.............. kr«
b) Gæst - voksen  ........... -
c) Gæst — barn



ii l(. V
Vedr. inventarudgifterne til Møllegård
skolens blok E,

Dag og år: Blad nr.Mandag, 25. august 1976
L
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Arkitekt Zander*Olsen har i skolebyggeud
valget den 12. aug. 1976 redegjort for de 
af inventarudvalget udarbejdede forslag 
til inventar til skolens blok E a 
Arbejdsudvalget fremsendte forslaget med 
anbefaling til kulturelt udvalg.
Kulturelt udvalg den 16/8-76:
Udvalget behandlede forslaget og man ved 
tog at anbefale det og samtidig ansøge 
økonomiudvalget om tilladelse til at dis 
ponere over de i investeringsplanen op
tagne kr. 63o«ooo + indexreguleret pris
stigning på ca. 12% ialt kr, 7o5.ooo,-
Porskelsudgiften på udgået og 
tilgået inventar i forbindelse 
med visse lokalers midlertidige 
navendelse til andet famål 3o.ooo,-
Inventarudgift til blok E kr. 735.ooo,-

i*. K l

Vedr, ekstraudgifter til inventarmonte
ringen af Møllegårdskolens BLOK E,
Arkitekt Zander Olsen redegjorde i skole
byggeudvalget torsdag den 12. august 1976 
for nødvendige ekstraarbejder ved skolens 
blok E p.g.a. midlertidig benyttelse af 
visse rum (sløjd, formning, håndarbejde 
og sang) end egentlig beregnet.
Skolebyggeudvalget og kulturelt udvalg 
indstiller til økonomiudvalget, at der be 
vilges max. kr. 3o«ooo,- til følgende ar
bejder på blok E:
a) Dobb. stikkontakter til brug

i håndgerning (symaskiner) kr.
b) Mønttelefon i lærerværelse -
c) Bord/vask i 2 H-klasser
d; Brede vinduesborde i raidlert. 

sløjdlokale (skæremaskine) -
e) Gulvbelægning i 2 H-klasser 

der midit. skal anvendes til 
sløjd og formning
(Hvis tæppet afbestilles er 
der ingen merudgift)

f) Elefantriste foran alle døre
mod det fri -
Ialt ..... ............ kr.
Hvis tæppe til 2 H-kl. afbe
stilles, andrager den samlede 
merudgift....... . kr.

5 . 0 0 0 ,  -
5«ooo,-
5.000, -
1.ooo,-

7.ooo,-

7.0Q0«- 
3o.ooo,

2 7 .0 0 0 ,



SiM- J
Vedr.' re.nsningsabonnement på anker-datakontrol- 
maskine i bogholderiet i tiden 35»8»76 til
14«8,IQ77
Efter likvidation af firmaet Anker fata er en 
del medarbejdere herfra blevet enige oin, at 
starte et nyt selskab AKA Data system A/S, 
fet nye selskab tilbyder ovennævnte for 
kr. 4«cl3,5o

9# jnnj 6. •

Vedr, evt, tilbagebetaling af bidrag til kloak SYf
Økonomiudvalget forespørges orn kommunens holdning 
til overholdelse af specialaftaler i skøder vedr. 
salg af ejendomme i kloakområdet. Vedlagte brev 
omhandler en aftale om, at et evt. tilbage-- 
betalingsbeløb skal tilstilles sælger. Ved en 
evt. tilbagebetaling vil vi sikkert holde os til 
den lovlige ejer på. tilbagebetalingstidspunkt.

is* ø h •
Lære* fremsender
skrivelse af 1. august 1976 vedr. efterbetaling 
af varme i lejligheden

Kulturelt -udvalg den 16/8-76:
Idet må medgives delvis ret i
sin påstand om, at fyringsanlægget ikke 
har fungeret tilfredsstillende, indstille 
kulturelt udvalg til økonomiudvalgets af
gørelse, at der indrømmes et ned
slag i varmeregningen f,eks. lo% på det 
samlede forbrug for fyringssæsonen 75/76



Biad nr.

11. A

Uag og år:

Mandag, 25. august 1976

//. dufø/kfø.
Lærerrådets forretningsudvalg ved Sogne
skolen ansøger i skrivelse af 19/5-76' om 
tillægsbevilling (særbevilling) for skole
året 1976/77 (regnskabsåret 1976) til brug 
for ekstraordinære indkøb af undervisnings 
midler (lærebøger) til imødegåelse af kra
vene i den nye folkeskolelov,-der træder 
i kraft den 1. aug. 1976.
Det drejer si især om de samlæste 8-kl.
Endvidere stiller det nye fag: Samtidsori
entering, krav om helt nye lærebøger.
Der ansøges om følgende beløb:

kr
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Dansk 
Matematik 
Tysk 
Engelsk 
Samt.orient.

10.000
19.000 
3. ooo
5.000

15.000
Ialt ........  kr. 52.ooo

Der ansøges endvidere om bevilliggi til e- 
tablering af frivillig musikundervisning.
Skoleinspektør Sv. Rørbech fremsender an
søgningen med anbefaling.
Skolekommissionen den 16/6-76:
Fslleslærerrådsformanden og Rørbech fore
lagde ansøgningen og skolekommissionen be
kræftede, at der var givet tilsagn om til
lægsbevilling til imødegåelse af kravene 
fra den nye folkeskolelov.
Skolekommissionen fandt imidlertid ansøg
ningen utilstrækkeligt oplyst - spec. en 
pædagogisk orientering om behovet for de 
ønskede lærebøger sammenholdt med kravene 
for de forskellige fags læseplan.
Der mangler bl.a. fuldstændig orientering 
om den største post - samtidsorient., hvor 
der ved skoleferiens start ikke foreligger 
nogen læseplan til dette nye fag.
Skolekommissionen udbad sig nærmere uddyb
ning af sagen og påpegede bl.a., at skole
nævnet skal behandle sagen, før den frem
sendes påny.
Skolenævnet den 11/8-76: Lærerrådsformand- 
Åse Christoffersen og ledende skoleinspek 
tør Finn Hansen forelagde supplerende op-- 
lysninger til hejsning af behovet for 
de ansøgte undervisningsmaterialer. 
Ansøgningen oversendes med anbefaling til 
kulturelt udvalg, (skolekommissionen).
Kulturelt udvalg den 16/8-76: Fremsendes 
til økonomiudvalget med anbefaling.



12 '/S
Af hensyn til den igangværende bud
getlægning for regnskabsåret 1977 
udbedes udvalgets godkendelse af ne
dennævnte forslag til regnskabsmæssig 
fordeling af udgifter til varme,, der 
leveres nedennævnte institutioner fra 
De tre Ege.
a. Plej ehj emmet 0LOH (7/2o)
b. Rådhuset 8/*Jo (4/20)
c. Beskyttede bol. 13/^o (6/2o)
d. Lægecentret 3Mo (2/2o)
e. Ny børnehave lMo OCVJ1—1

De i parentes angivne brøker udgør den 
arealmæssige fordeling på inst., men 
da det varmekaloriemæssige forbrug er 
forskelligt på de enkelte inst. fore
slås en fordeling som den først nævnte
Ved den foreslåede fordeling bliver 
udgiften følgende:
a. 153.75o, b. 82.000,  c. 1 3 3.250, 
d. Jll.ooo og e. lo.25o.
SOCIALUDVALGET: Anbefales.

Af hensyn til den igangværende bud
getlægning for regnskabsåret 1977 ud
bedes udvalgets stillingtagen til for
deling af udgifter til pedelløn på ne
dennævnte institutioner:
a. Plejehjemmet "De tre Ege",
b. Rådhuset
c. Beskyttede boliger på Parkvej,
d. Jægersprs Lægecenter,
e. Ny børnehave.
SOCIALUDVALGET anbefaler: 
a. 2o/4o, b. 8/4o, c. 8/4 o, d. l/4o 
og e. 3/4o.



14. Dag og år:

Mandag, 2% august 1976
Blad nr.

Vedr, ændringer til lejekontrakt mel
lem Jægerspris kommune og Jægerspris 
Lægecenter:
ad. pkt. 8: "Ejer lader i forbindelse 
med installationen etablere tæller til 
registrering af udgående telefonsamta
ler for de tre parter".
Af tekniske grunde lod dette sig ikke 
gøre, hvorfor det foreslås at udgiften 
til udgående telefonsamtaler fordeles 
på samme måde som abonnementstidgiften • 
nemlig i forhold til arealfordelingen 
mellem læger, tandlæger og ejer.
ad. pkt. 11. Betaling for varme, 
lejekontrakten ændres i overensstemmel
se med ny fordeling med virkning fra 
1.5.1977.
SOCIALUDVALGET anbefaler:
Pkt. 8 ændres til: Lejer betaler for 
udgående telefonsamtaler. Kommunen be
taler til lejer 5oo kr. i kvartalet 
for benyttelse af 2 telefoner i læge* 
centret.
Pkt. 11 ændres fra 1.5«77 til: Læge
centret betaler 3/å-o af årsforbruget 
til varme fra plejehjemmet.




